

*Le texte français suit.



February 10, 2020

For immediate release

**Organizations invited to participate in spring/summer registration for “Find Your Fit”
campaign**

MONCTON – The City of Moncton is inviting local sports and recreation organizations to participate in the “Find Your Fit” campaign from April 1 to 30, 2020. The campaign’s goals are to increase residents’ awareness of the different types of healthy living opportunities in Moncton and to encourage them to get involved.

Help us showcase the many exciting activities available in Moncton! Register your group between February 10 and February 28, 2020 at moncton.ca or by emailing us at parksandleisure@moncton.ca.

– 30 –

Media Contacts:

Austin Henderson

Communications, City of Moncton

506-389-5940 / austin.henderson@moncton.ca



10 février 2020

Pour diffusion immédiate

Organismes invités à s'inscrire à la campagne « Des activités à votre gré » pour la saison printemps/été 2020

MONCTON - La Ville de Moncton invite les organismes sportifs et récréatifs locaux à participer à la campagne « Des activités à votre gré » qui se déroulera du 1^{er} au 30 avril 2020. La campagne aura pour but de faire connaître aux résidents les différentes possibilités de vie saine et active à Moncton et de promouvoir les façons d'y participer.

Aidez-nous à promouvoir la foule d'activités intéressantes offertes à Moncton! Inscrivez votre groupe entre le 10 et le 28 février 2020 en ligne à moncton.ca ou en envoyant un courriel à parcsetloisirs@moncton.ca.

– 30 –

Information :

Austin Henderson

Communications corporatives, Ville de Moncton
506-389-5940 / austin.henderson@moncton.ca